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R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
                GRAD RIJEKA 
                 Gradsko vijeće  
    Odbor za kulturu 

Z A P I S N I K 
sa 16. sjednice Odbora za kulturu 

 održane 3.05.2023. godine 
 
Sjednici prisustvuju:           Maša Magzan, predsjednica Odbora          
    Mihail-Petar Lukić, potpredsjednik Odbora 
                                              Renato Stanković, član Odbora  
                                              Carmen Aji, članica Odbora  
 
Opravdano odsutna: Antonija Marković, članica Odbora 
                                               Carmen Aji, članica Odbora  
                      
Ostali prisutni: - Dženet Brkarić, ravnateljica Direkcije za proračun, Upravni odjel za financije 
                          - Petar Petrinić, predsjednik Upravnog vijeća Muzeja grada Rijeke 
                          - Sanja Marušić – Baričević, savjetnica za pravne poslove , Upravni odjel za  
                            opće poslove 
                         -  Tamara Grubiša, visa savjetnica za pravne poslove, Upravni odjel za  
                             gospodarstvo, razvoj, ekologiju i europske projekte 
                        - Anna Dumičić, savjetnica za pravne poslove, Upravni odjel za odgoj i  
                            obrazovanje, kulturu, sport i mlade                                                        
              - Helena Semion-Tatić, ravnateljica Direkcije programa, Upravni odjel za    
                             odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade                                                        
                          - Plamena Šarlija, savjetnica za muzejsku djelatnost i vizualne umjetnosti, 
                            Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade                                                                     
                          - predstavnici medija (La Voce del Popolo) 
 
Početak: 15:00 sati 
 
Konstatira se da su prilikom glasanja bila prisutna najmanje 3 (tri) od ukupno 5 (pet)  članova 
Odbora te je utvrđeno da postoji kvorum za odlučivanje.  
 
Na zapisnik s 15. sjednice Odbora za kulturu od 22.03.2023. godine nije bilo prigovora tako da 
je zapisnik jednoglasno usvojen.  
 
Odbor jednoglasno utvrđuje sljedeći 

DNEVNI RED 
 

I. Razmatranje materijala za 19. sjednicu Gradskog vijeća Grada Rijeke sazvanu za 04. 
svibnja  2023. godine pod točkama: 
  2.  Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu   
  6.  Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Rijeke za realizaciju kapitalnog         
       projekta 
 13. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Grada  
       Rijeke 
 14. Prijedlog odluke o promjeni sjedišta Muzeja grada Rijeke, Prijedlog odluke o davanju     
       prethodne suglasnosti na odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada Rijeke i  
       Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja grada Rijeke  
     

II.    Razno  

https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
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I.  
 
 2.  Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu 
 
Uvodno izlaganje imala je Dženet Brkarić o općem dijelu Proračuna dok je dio koji se odnosi 
na Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade objašnjen kroz raspravu. 
 
U raspravi je sudjelovala Maša Magzan. 
 
Prilikom glasovanja o prihvaćanju članovi Odbora glasali su s 2 glasa PROTIV i 1 glasom ZA, 
te Zaključak NIJE izglasan odnosno Odbor NIJE prihvatio Prijedlog godišnjeg izvještaja o 
izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu. 
 
6.  Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Rijeke za realizaciju  
     kapitalnog  projekta 
 
Uvodno izlaganje imala je Dženet Brkarić. 
 
U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Tamara Grubiša. 
 
Tamara Grubiša pojasnila je da se svi bitni uvjeti ugovora o kreditu ne mijenjaju osim roka 
korištenja kredita jer je došlo do dodatnih radova zbog kojih je produžen ukupan rok izvođenja 
radova za dodatna 3 (tri) mjeseca, te iz tog razloga se produžuje rok iskorištavanja kredita 
kako bi u cijelosti mogli iskoristiti predmetni kredit. 
 
Maša Magzan postavila je pitanje suradnje s ciljnim skupinama i u kojoj je fazi taj dio projekta. 
Naglasila je da su projekte aktivnosti opisane u šest faza, a ispada da je trenutno u realizaciji 
tek prva faza. Zanima je kada je planiran krajnji rok završetka radova vezno uz Energanu. 
 
Tamara Grubiša pojasnila je da su sve faze projekta započete istovremeno, ali različitom 
dinamikom, pa tako i suradnja s potencijalnim stanarima samog inkubatora, osobama koje će 
koristiti co-working prostor (prva ciljna skupina su mali i srednji poduzetnici), korisnici dvorane 
pa i osobe koje koriste specijaliziranu opremu, te oni koji će pohađati edukaciju, ne nužno u 
tom prostoru. Već i u sklopu ideje inkubatora, pa će edukacije biti i u prostoru Rihuba. 
Istaknula je da su pokrenute nabave, u pripremi je nabava specijalizirane opreme, upravljanje 
objektom, za dizajn interijera morali su raskinuti ugovor i ponovno pokrenuti postupak nabave. 
Promocija i vidljivost se realizira, uspostavljena je suradnja s nizom subjekata u Europi na 
način da poduzetnici uzajamno koriste usluge koje će biti iz tog razloga biti dvojezične. 
Potrebno je utvrditi da li će se ići u javnu nabavu ili u koncesiju, mi samo moramo izvršiti što 
želimo, a to ćemo utvrditi kroz plan upravljanja. 
Uporabna dozvola planira se do sredine prosinca 2023. godine. 
 
Odbor je jednoglasno (3 glasa ZA) donio sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o zaduživanju Grada Rijeke za realizaciju 
kapitalnog projekta. 
 
13. Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika    
      Grada  Rijeke 
 
Uvodno izlaganje imala je Sanja Marušić – Baričević koja je naglasila da su sniženi koeficijenti 
složenosti poslova za pročelnike odjela i pročelnike službe u odnosu na materijal koji je bio u 
raspravi na sjednici Gradskog vijeća u ožujku o.g. 

https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
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U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Renato Stanković.  
 
Renato Stanković postavlja pitanje da li u budućnosti se plaća gradonačelnika može povećati 
i da li se to radi u odovjenoj proceduri, na Gradskom vijeću Grada Rijeke. 
 
Sanja Marušić – Baričević odgovara da postoji prostor za povećanje i da je obavezno izraditi 
materijal za Gradsko vijeće i tražiti usvajanje. 
 
Maša Magzan ističe zadovoljstvo što je demokratski pritisak urodio plodom i da nije točna 
tvrdnja koja se plasirala na sjednici Gradskog vijeća da plaća Gradonačelnika ovisi o plaćama 
Pročelnika i službenika i da je jedino rješenje da se plaća službenicima povisi ako s e povisi i 
plaća Gradonačelnika i zamjenika, vidljivo je sada da to ipak može biti razdvojeno. 
 
Odbor je jednoglasno (3 glasa ZA) donio sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Prijedlog odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika Grada Rijeke. 
 
14.  Prijedlog odluke o promjeni sjedišta Muzeja grada Rijeke, Prijedlog odluke o   
       davanju prethodne suglasnosti na odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada  
       Rijeke i Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja grada  
       Rijeke  
 
Uvodno izlaganje imao je Petar Petrinić koji je opisao radnje koje su prethodile radu u 
Upravnom vijeću, te je istaknuo da su predmetne prijedloge odluka Upravno vijeće donijelo 
jednoglasno. 
 
U raspravi su sudjelovali: Maša Magzan i Renato Stanković. 
 
Renato Stanković postavio je pitanje da li je v.d. ravnatelja sudjelovao u procesu izrade statuta. 
 
Petar Petrinić naglasio je da v.d. ravnatelja upućuje Prijedloge odluka na Upravno vijeće. 
  
Renato Stanković naglasio je da mu je drago da se dokazalo da se može surađivati i s nekim 
tko je došao iz Zagreba, tko je „nametnut“ i da tu nije bilo bojazni da će se tako nešto dogoditi. 
 
Maša Magzan naglasila je potrebu zadržavanja  traženja mišljenja Stručnog vijeća i naglasila 
je da je to trebalo zadržati kao nadstandard. Zanima je zašto se ukida mogućnost izjašnjavanja 
ravnatelja ukoliko se traži njegovo razrješenje.  
Kao opservaciju iznosi da je u drugim gradovima način imenovanja ravnatelja uređen na 
drugačiji način, primjerice, u Splitu i Osijeku ravnatelja imenuje predstavničko tijelo, a ne 
izvršno tijelo dok se u Gradu Rijeci tumači da je osnivač Gradonačelnik. 
Zanima je i zašto je ograničeno prisustvovanje sjednicama Upravnog vijeća, a tvrdi se da je 
rad javan. 
Problematizira situaciju kod ponavljanja natječaja u kojem slučaju se sužuju uvjeti na kulturu, 
po njenom mišljenju se trebalo proširiti, te smatra da je Zakon o muzejima u tom dijelu 
nelogičan. 
 
Petar Petrinić pojašnjava da tu nema dileme, da je navedeno uredio Statut Grada Rijeke, ali i 
Zakon o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi u dijelu ovlasti Gradonačelnika. 
 
Petar Petrinić naglasio je da se radi o kogentnoj zakonskoj odredbi i da ubuduće se u toj 
situaciji pravnu zaštitu može zatražiti pred nadležnim sudom. 
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U pogledu javnosti rada Upravnog vijeća ističe da se ona postiže objavom rada Upravnog 
vijeća na internetskim stranicama Muzeja, a da se uvijek može tražiti prisustvovanje 
sjednicama na način da se određena osoba najavi predsjedniku te potom dobije poziv za 
prisustvovanje sjednici. 

 
Odbor je većinom glasova (2 glasa ZA i 1 SUZDRŽAN glas) donio sljedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 
Prihvaća se Prijedlog odluke o promjeni sjedišta Muzeja grada Rijeke, Prijedlog odluke 
o davanju prethodne suglasnosti na odluku o promjeni djelatnosti Muzeja grada Rijeke 
i Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Muzeja grada Rijeke. 
 
 

II. Razno 

Maša Magzan podsjeća da su na jednoj od prijašnjih sjednica prije godinu dana govorilo o 
trošku mjesečnog zakupa prostora Art-kina gdje se raspravljalo o mogućoj zamjeni s 
Kapucinskim samostanom za neki drugi prostor u vlasništvu Grada Rijeke.  
 
Helena Semion –Tatić odgovara da je u planu Gradonačelnika prostor Teatrina prostor u koji 
bi se u budućnosti trebalo preseliti Art-kino i to je potencijalno nova lokacija za preseljenje. 
Pretpostavlja da se iz tog razloga nije razgovaralo s Kapucinskim samostanom vezano uz 
kupnju prostora gdje se trenutno nalazi Art-kino odnosno o eventualnoj zamjeni nekretnina. 
 
Odbor jednoglasno (3 glasa ZA) donosi sljedeći  
 

Dopunski zaključak br. 1. 
 
Zadužuje se Grad Rijeka, Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade da 
razmotri alternative za prostorno rješenje Art-kina na način da se umjesto postojećeg 
zakupa prostora u vlasništvu Kapucinskog samostana Gospe Lurdske razmotriti ustupe 
odnosno zamijene nekretnine u vlasništvu Kapucinskog samostana Gospe Lurdske i 
Grada Rijeke ili realizira prilagodba prostora Teatrina na način da se raspiše natječaj za 
idejni projekt. 

Maša Magzan postavila je pitanje vezano uz HNK Ivana pl. Zajca Rijeka, na str. 32 kod 
izvršenja rashoda i  izdataka sve ustanove imaju smanjenje osim Kazališta gdje je navedeno 
povećanje od 2 mil. kn, zanima je o čemu se radi. Dženet Brkarić objašnjava da se radi o 
vlastitim sredstvima Kazališta i da rashodi mogu biti uvećani ukoliko su i prihodi uvećani, ne 
može dati detaljnije pojašnjenje.  
 
Maša Magzan predlaže Odboru da se dopunskim zaključkom traži očitovanje o racionalnosti i 
opravdanosti povećanih programskih aktivnosti HNK Ivana pl. Zajca Rijeka. 
 
Odbor jednoglasno (3 glasa ZA) donosi sljedeći  
 

Dopunski zaključak br. 2. 
 
Traži se pisano očitovanje od HNK Ivana pl. Zajca Rijeka o racionalnosti i opravdanosti 
povećanih programskih aktivnosti jer je tekućim planom planirano 9.431.871,00 kn, a 
ostvareno je 11.360.082,16  kuna ili 120,44 % godišnjeg plana (Prijedlog godišnjeg 
izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu, str. 172). 
 
Rok za očitovanje je 15 (petnest) dana od primitka ovog zaključka. 
 
  

https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
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Odbor jednoglasno (3 glasa ZA) donosi sljedeći  
 

Dopunski zaključak br. 3. 
 

1. Traži se pisano očitovanje HNK Ivana pl. Zajca Rijeka o visini sudskih troškova 
u iznosu od 2.500,00 kn za ukupno 9 (devet) sudskih sporova navedenih u 
Izvještaju o izvršenju Proračuna za 2022. godinu (Prijedlog godišnjeg izvještaja 
o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2022. godinu, str. 38, tablica 12.) 
 

2. Traži se pisano očitovanje HNK Ivana pl. Zajca Rijeka odnosno pojašnjenje o 
„osmišljenim godišnjim programima u suradnji s nastavnim kadrom osnovnih i 
srednjih škola te turističkim uredima“, kao i pojašnjenje tvrdnje „programi 
realizirani iz sredstava EU smještaju kazalište na kartu europskih kulturnih 
ustanova te se otvaraju mogućnosti  potencijalno  novih  suradnji  s partnerima 
u projektima.“  

 
3. Rok za očitovanje je 15 (petnest) dana od primitka ovog zaključka. 

 
Odbor jednoglasno (3 glasa ZA) donosi sljedeći  
 

Dopunski zaključak br. 4. 
 

1. Traži se pisano očitovanje Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport 
i mlade o tome u kojoj je fazi projekt vizualnog identiteta odnosno način označavanja 
objekata kulturne baštine. 

2. Rok za očitovanje je 15 (petnest) dana od primitka ovog zaključka. 

 
Maša Magzan ističe da je jedan od ranijih Zaključaka Odbora za kulturu bio da prostor 
Dječje kuće postane nastavna baza Učiteljskog fakulteta u Rijeci, povratno nije došla 
Odboru informacija u kojoj je fazi realizacije taj projekt, pa moli da se ponovi taj Zaključak. 

 
 
Odbor jednoglasno (3 glasa ZA) donosi sljedeći  

 
Dopunski zaključak br. 5. 

 
1. Traži se očitovanje Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade 
da li je započeta realizacija inicijative da Dječja kuća postane baza Učiteljskog 
fakulteta u Rijeci odnosno u kojoj je fazi. 
 
2. Rok za očitovanje  je 15 (petnest) dana od primitka ovog zaključka. 

 
                                                       
Sjednica se zaključuje u 16,23 sati. 
 
 
 
Tajnica Odbora       Predsjednica Odbora   
 
Anna Dumičić, v.r.                                                              doc.dr.sc. Maša Magzan, v.r. 

https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
https://www.rijeka.hr/wp-content/uploads/2023/04/Prijedlog-godi%C5%A1njeg-izvje%C5%A1taja-o-izvr%C5%A1enju-Prora%C4%8Duna-Grada-Rijeke-za-2022.-godinu-2.pdf
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